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Jste lídrem jihomoravské kandidátky KSČM pro letošní
podzimníkrajskévolby.Můžetenámříct něcoosobě?

Abych se přiznal, tak představování sebe sama nemám
úplně rád, ale když to musí být. Celý život jsem spjatý
s jižní Moravou a Blanenskem. Po absolvování Střední
průmyslové školy slévárenské v Brně jsem působil v ČKD
Blansko a později i v několika soukromýchspolečnostech –
od nižších pozic až po ředitelování. Dlouhá léta jsem
zastupitelem města Blanska a jedno volební období jsem
působil v pozici místostarostytohoto okresního města. Jsem
už 39 let šťastně ženatý se svou ženou Jitkou, se kterou
máme dvě dospělé děti. A nesmím zapomenout, že jsemtéž
hrdýmdědečkema vášnivým rybářem.

Členem Zastupitelstva Jihomoravského kraje jste
vpodstatě nepřetržitě odroku2000.Oco seKSČMvtěchto
obdobíchzasadila, cosevámpodařiloprosadit?

Zrovna nedávno jsem rekapituloval, co vše vlastně
za KSČM v Zastupitelstvu Jihomoravského kraje zůstalo.
A musím říct, že je toho skutečně hodně. Za zmiňovaných
dvacet let se vystřídalo v lavicích kraje za KSČM
27 zastupitelů, kteří bojovali například proti privatizaci
nemocnic, za výstavbu domovů pro seniory, co nejrychlejší
rozvoj infrastruktury, jako první jsme mimochodem přišli
s požadavkem řešit otázku udržení vody v krajině a byli
jsme postaveni před celou řadu dalších větších či menších
problémů. I když jsem zastáncem toho, že není malých
problémů. Co se může zdát jako marginalita jednomu,
pro druhéhomůžebýt zásadní překážka.

Proč jstese rozhodlopětkandidovatvkrajskýchvolbách?

Určitě na základě podpory od občanů. Musím ale
podotknout, že volby nejsou o mé osobě, protože mám za
sebou skvělý tým lidí. Od druhého až po sedmdesáté místo
kandidátky jsou lidé, kteří by pro Moravu dýchali. Jsou to
lidé, jež uspěli v mnohých oblastech, a tak mají ty nejlepší
předpoklady vést kraj a bít seza zájmyobčanů.

S jakými prioritami jde KSČMdo podzimníchvoleb? Jak se
připravujetenakampaň?

Víte, volební výsledky nedělají témata, která si narýsujeme
v krajích, ale dlouhodobě se ukazuje, že i na krajské
výsledky má největší dopad celková atmosféra
ve společnosti. To samozřejmě neznamená, že bychom
seděli s rukama za zády a čekali, jak to dopadne. Máme
připravenou jak kontaktní kampaň, tak posílenou kampaň
na webu i sociálních sítích. Upustili jsme od tradičních
mítinků, ale rozhodli jsme se využít volební dodávku, díky
níž budeme moct navštívit mnohem více měst a obcí
v našemkraji. Jinak volíme spíšeúspornějšístyl. V době,kdy
si lidé utahují opasky a opět začíná růst nezaměstnanost,si
nemyslím, že je vhodné dělat megalomanské kampaně.
Podle mě je mnohem přínosnější pomoci přímo občanům.
Ostatně to jsme jako jihomoravská KSČM udělali v květnu,
kdy jsme věnovali prostředky nadaci na pomoc lidem
postiženýmleukémií.

Jaký výsledekvkrajskýchvolbách byvásuspokojil?

Takový výsledek, který nám umožní realizovat náš volební
program pro občany kraje. A čím upoutat voliče? V době
rostoucí konkurence, která přichází s »jednoduchými«
řešeními (která by často ve svých důsledcích napáchala víc

škody než užitku) složitých problémů to není úplně
snadné, ale rozhodně mohu zaručit odbornost našich
kandidátů a jejich připravenost na plné a profesionální
nasazení. Nehledě na to, že když se podíváte na složení
naší kandidátní listiny, najdete tam vyvážené zastoupení
všech generací. Jestliže já například s Janem Navrátilem
mohu oslovit více než dvě stě padesát tisíc seniorů
v našem kraji, pak hneddvojka kandidátky Filip Zachariaš
spolu s Bohumilem Smutným mladé a rodiny s dětmi,
Zdeněk Tesařík nebo Martin Říha pak střední generaci
a nesmí chybět ani žena – skvělá místostarostkaHrušovan
nad Jevišovkou Eliška Volná. No a samozřejmě ideální
bude, když si voliči přečtou náš program. Pokud nám ho
voliči umožnírealizovat, jižní Morava udělá obrovskýkrok
dopředu.

Co Jihomoravský kraj nejvíce trápí, kde vidíte největší
problémy? Jde o oblast dopravy, zdravotnictví, sociálních
služeb, školství…?

Vždy se v každé ze jmenovaných oblastí najde problém,
kterému chybí vyřešení.Ale abych byl spravedlivý, ne vždy
je to vinou kraje, protože krajská samospráva je jen jeden
z článků fungování státu. Každopádně zde vidím dva
největší problémy. S prvním se potýká většina krajů
a mám tím na mysli dopravu. Je to oblast, která je
společným jmenovatelem řady oblastí. Kvalitní infra-
struktura je podmínkou dobře fungující ekonomiky,
předpoklad pro investování, dopravu do zaměstnání,
k lékaři či do školy, ale je důležitá třeba i pro turismus.
Co mohu pochválit, je systém integrovaného dopravního
systému,který se i přes své některé počáteční nedostatky
rozhodně osvědčil. Jsme v tomto ohledu průkopnickým
krajem a KSČM samozřejmě stála u toho, aby se tento
pohodlný systém dopravy spustil. Pak zde máme ovšem
problém týkající se dopravy kolem Brna, která se nutně
musí řešit, aby občané nestáli denně v kolonách hodiny
a hodiny. Stejně tak je načase pohnout s obchvaty měst
a obcí, D43, D52, tedy dálnici na Vídeň, kde se už dvacet
let stojí. Tam všude podle mého soudu probíhá řízení
zbytečně moc pomalu. Bohužel těmto velkým stavbám
může kraj pouze napomáhat, neboť je primárně nemá
v gesci. Co ale aktivně musí řešit, jsou silnice II. a III. třídy
nebo často velmi zmatený systém objízdných tras.
Rozhodně se už nesmí stávat, abyste v objížďce narazili
na další objížďku.

Druhým velkým problémem – a s tím se pojí i naše
jihomoravské volební heslo – je sucho a zadržování vody
v krajině. Jak už jsemříkal, KSČM na tento problém začala
upozorňovat ještě v době, kdy to nebylo módní záležitostí.
Nyní s nelibostí sledujeme kladné stanovisko báňského
úřadu ktěžbě štěrkopískuna Hodonínsku.

pokračování na str.3
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TTvvrrdděě jjssmmee pprroo vváásspprraaccoovvaallii::
Jihomoravský kraj slaví 20 let své existence. KSČM
pocelou dobustála vždyproti rozhodnutím,která byla
proti zájmům občanů. Naopak jsme tvrdě hájili, aby
zde byl kraj pro občany, a nikoliv občané pro kraj.
Celý soupis práce by vydal na celou bichli,
proto Vám přinášíme jen několik nejzásadnějších
momentů.
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VVÝÝSSTTAAVVBBUU DDOOMMOOVVŮŮ
PPRROOSSEENNIIOORRYYVV BBLLAANNSSKKUU,,
ZZAASSTTÁÁVVCCEE UU BBRRNNAA,, KKYYJJOOVVĚĚ,,

ÚÚJJEEZZDDĚĚ UU BBRRNNAA

FFiilliipp ZZaacchhaarriiaašš

MMaarrttiinnŘŘííhhaa
Narodil jsem v roce 1969 v Brně. Naše město, ale i Jiho-
moravský kraj mám tzv. v krvi. Vystudovaljsem Střední
průmyslovou školu stavební v Brně a po dobu 25 roků jsem
pracoval ve stavebnictví. V současné době pracuji jako
Specialista - rozpočtář staveb. Jedním z mých koníčků je
zahradničení. Snad i proto jsem několik roků vedl v Brně
organizaci Českého zahrádkářského svazu. V minulých
obdobích, kdy jsem byl městským zastupitelem Brna, mě
nenechávalo klidným netransparentní nakládání s majetkem
města. I v oblasti investic jak minulá, tak i stávající vedení
města zaostávala. Stále vázne příprava významných staveb
jako je VMO i bytová výstavba! My komunisté máme řešení,
které předkládáme občanům na základě diskuse s nimi. Chci
podotknout, že chceme s občany, ale i s kolegy zvolenými
ve volbách komunikovat a spravovat kraj tak, aby se nám
všem v něm žilo lépe a šťastněji. Bez kolapsů v dopravě,
v důstojných bytových poměrech a aby naše děti měly krásné
dětství v čistém životnímprostředí.Osobněchci k rozvoji kraje
přispět prací především v oblastech dopravy, zemědělství,
ekologie a investic.

Žádný prostor pro klientelismus
a protekcionismus, korupci, užívání dvojího
metru, byrokracii, zbytečné administrativní
úkolyapapírování.

IInngg.. BBoohhuummiill SSmmuuttnnýý,, BBAA
Za největší štěstí v životě považuji svoji rodinu.Přeji si, abyzásadně. Není prostor pro jakékoliv další experimenty.
nejen moje dvě malé děti spokojeně vyrůstaly s jistotou,žePodporujeme proto založení nové krajské soustavy
budou mít zajištěné kvalitní zdravotnictví, sociální služby,zdravotnictví, která do budoucna zajistí a zvýší stabilitu
hezké životní prostředí,krajina nebude jen usychat a životcelého systému. Hlavně nedopustím, abychom nechali
v obcích se bude rozvíjet. Pracuji jako manažerpadnout zdravotnictví a sociální služby v našem kraji. Aby
Mikroregionu Ivančicko a na srdci mi tak leží napříkladrodiče neměli strach, kdo zajistí zdravotní péči pro jejich
osud ivančické nemocnice. Podobně jako mnoho dalšíchděti. Naopak děti, aby se nebály, jak zajistí potřebnou péči
nemocnic v kraji, i tato se bohužel poslední roky potýká o stárnoucí rodiče. Za sebe slibuji, že pokud KSČM dostane
s obtížnoufinanční situací. Spoustě rodičůmzde navíc chybítuto příležitost, budu se i nadále stavět za zájmy a potřeby
dětské oddělení. Z pozice místopředsedy sociálně-obyčejných lidí.
zdravotního výboru zastupitelstva Jihomoravského kraje
jsem vždy podporoval navýšení financí na provoz všechJihomoravský kraj - místo pro šťastný
zdravotnických zařízení v kraji, které se dostaly do
finančních obtíží. Je však nutné řešit tento problém zcela

a zdravýživotvšechgenerací.
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Pocházím z Nemochovic, vesnice na pomezí okresů
Vyškov a Kroměříž. Po základní školní docházce jsem
nastoupil na gymnáziumv Bučovicích. A právě toto město
se stalo mým domovem a je jím dodnes. Studoval jsem
politologii a sociologii na Masarykově univerzitě v Brně
a těmto oborům se věnuji i v praxi – připravuji analýzy,
rozbory textů a mimo to se věnuji také organizování celé
řady společenských a kulturních akcí. Ve svém volném
čase rád sáhnu po dobré knize, vypravím se na výlet
po českých hradech a zámcích nebo jen tak ven s naší
fenkou Bedřiškou. To vše v doprovodu mé přítelkyně.
Samozřejmě ve výčtu mých oblíbených činností nemůže
chybět ani posezeníspřáteli nad moravskýmispecialitami
a vzhledem k tomu, že jsem členem sboru dobrovolných
hasičů, tak celá řada aktivit s tímto členstvím spojená.
Jako moravský patriot tvrdím,že náš kraj je nejkrásnějším
místem pro život, kraj skvělých lidí, nádherné přírody a
úžasnéatmosféry.Pojďme jej dále pro lidi rozvíjet!

Neslibuji -pracuji!
Mým cílem je udělat z nejkrásnějšího kraje v republice
místo, kde budouzachována řemesla a podporovánvývoj
a vzdělanost. Rozhodně musí skončit neopodstatněné
platové rozdíly ve srovnání s Prahou a je na čase
investovatdobydlení, které sibudemoctdovolit každý!



IInngg.. ZZddeenněěkkTTeessaařřííkk
Mým domovem jsou Tvrdonice, na jihu Moravy u Břeclavi.
Jelikož pocházím z vesnice, mám nejblíž k zemědělství,
spolkové činnosti a komunální politice. Je mi 54 let
a před vstupemdo veřejného života jsem pracoval v bance.
Od roku 2002zastávám pozici starosty obce a od roku 2016
jsem i členem jihomoravského zastupitelstva. Vždy mě zají-
malo dění kolem sebe, nikdy jsem nestál stranou veřejného
zájmu, pomáhal jsem vždy svým spoluobčanům s jejich
problémy. Znám činnost spolků a institucí, které v našem
kraji působí. Můžu nabídnout své zkušenosti z komunální
politiky. Chci vytvářet podmínky pro spokojený, bezpečný
a zdravý život každého z nás. Ctíme svobodu slova, ale
umíme se tvrdě vymezit vůči bezpráví a nespravedlnosti.
Chci spojit síly s vámi občany a společně zlepšit zdejší
atmosféru. Všechny společně nás tíží dopravní obslužnost,
problémy v sociální oblasti a místní zemědělce sucho. Jde
nám přece všem o společnou věc, aby se nám tu spokojeně
žilo a byli jsme hrdí na svůj kraj. Věřím, že i vy mi dáte
důvěru a přis-pějetetak k tomu,že naše vítězství ve volbách
nebude marné.

Coslíbím,dodržím!

JJUUDDrr.. JJaannNNaavvrrááttiill
Narodil jsem se v Kyjově. Spokojené a radostné dětství
jsem prožil v Sobůlkách, malebné vesničce Moravského
Slovácka a později v Hodoníně, jehož občanem jsem
dosud.V dalším z hezkých jihomoravských měst – Břeclavi
jsem studoval strojní průmyslovku a také odmaturoval.
Leč strojařina se nestala mým osudem a po zaměstnání
valcířem v Železárnách ve Veselí nad Moravou a vystu-
dování právnické fakulty UK v Bratislavě jsem pak pra-
coval jako právník. A tak, ať to již bylo v SBD HODOŇAN
v Hodoníně, na finanční správě nebo po jedno čtyřleté
období poslancování a od roku 1996 v advokacii, říkám
slovy básníka "vším čím jsem byl, byl jsem rád". A to
bezezbytku platí i pro mé záliby. Od mládí filatelie, ryba-
ření, cestování a pejskaření, později přibyly záliby spor-
tovní parašutismus, vinohradnictví a vinařství. A také
zvláštní záliba v komunální politice, kde jsemod roku1990
zastupitelem města Hodonína a v letech 2004 až 2016
zastupitelem Jihomoravského kraje. A co říct na závěr?
Jsem téměř čtyřicet let spokojeněženatý a radostmi dělají
mí dva dospělí synové.

Rovnápráva, stejnépovinnosti,
aneboprávo jdeažvprvnířadě!

IInngg.. EElliišškkaa VVoollnnáá
Jmenuji se Eliška Volná, narodila jsem se před 56 lety
v Hustopečích u Brna. Po studiuna gymnáziujsempracovala
jako laborantka. Vystudovala jsem Vysokou školu báňskou -
technickou univerzitu v Ostravě. Od roku 2010 pracuji
ve státní správě. V roce 2018 jsem byla zvolena
místostarostkou města Hrušovany nad Jevišovkou. Aktivně
se zapojuji do charitativních a kulturních akcí, dbám
na bezpečnost a pořádek ve městě. Kandidaturu
do krajských voleb vnímám jako výzvu, jsem připravena být
platnou členkou zastupitelstva Jihomoravského kraje
a pro svůj rodný kraj aktivně pracovat. Jsem matkou dcery
Elišky a syna Jiřího a babičkou vnuka Tomáše. Relaxuji
s rodinou na zahradě, při vycházkách přírodou, při výletech
po krásách naší vlasti.

Tvrdá práce pro rodný kraj = spokojení
občané!

Více než 140 tisíc obyvatel, které může ohrozit plánovaná
těžba štěrkopískuna Hodonínsku, přijela v rámci Pochodu
zavodupodpořit místopředsedkyněKSČMaeuroposlankyně
K.Konečná(na fotografii spolusF. Zachariašem).

Pavel Kováčikje kandidátemKSČMdoSenátunaZnojemsku.
Většina občanů ho zná jako předsedu klubu KSČM
v Poslanecké sněmovně, kde dennodenně svádí boj za
lepší zákony pro lidi. Na rozdíl od nákladných kampaní
svých konkurentů se rozhodl věnovat 100tis.Kč Nemocnici
Znojmo a místo řečí skutečně pomoct tam, kde je to
nejvíce třeba. Původní povolání zemědělce nezapře ani při
trávení volného času, neboť nejraději pracuje na své zah-
radě. Své bohaté zkušenosti by rád zhodnotil v Senátu.
Už je na čase,aby zdebyl hlas jižníMoravy pořádně slyšet!

KSČM se rozhodla věnovat prostředky ke zlepšení péče o pacienty s leukémií. Peníze,
skončí uobčanů, jež zápasí se zákeřnouchorobou a jejími následky. Dar z rukou zástupců
KSČM Stanislava Navrkala, Filipa Zachariaše a Martina Říhy symbolicky převzal prof.
Michael Doubek,zástupce přednostyhematologicko-onkologickékliniky FN Brno.

KSČMdarovala prostředkynaboj sleukémií!

V době nastalé koronavirové pandemie to byli právě členové a členky KSČM ze všech
okresů Jihomoravského kraje, kteří se vrhli do nezištné pomoci nejpostiženějším
občanům. Ať už v podobě nákupů pro seniory, distribuce dezinfekčních gelů, zajišťování
finanční pomoci nebo komunikace s OSVČ a zaměstnanci, na jejichž profese dopadly
následky koronaviru nejhůře. A samozřejmě také výrobou a distribucí roušek,kde vynikla
mj. iniciativa pod vedením Filipa Zachariaše „Rouškypro Vyškovsko“,která díky zapojení
rodinných příslušníků, místních výrobců a dobrovolníků vyrobila a rozdala více
než 20 tisíc (!) roušek, jež pomohly na poštách, v nemocnicích, lékárnách, obchodních
řetězcích, benzinových stanicích, domovech důchodců a sociálních službách
nebo šoférůmhromadné dopravy.

Byli jsmetam, kde jstenáspotřebovali

IInngg.. PPaavveell KKoovvááččiikk

dokončení rozhovoru ze str.1
Rozhodně jsme proti tomu, aby se v zájmu zisku ohrozily
zdroje pitné vody.
V oblasti zdravotnictví se třeba teď po třiceti letech
zjistilo, že tzv. krajské ústavy národního zdraví nebyly
až tak špatné, a tak kraj připravuje řízení svých nemocnic
centrálně. Pokud bych byl hnidopichem, tak bych pověděl
– myjsmevám toříkali.
V sociálních službách jsmepak tlačili, a rozhodně budeme
i v budoucnu prosazovat, aby každý okres našeho kraje
měl nový domov pro seniory. Ve školství jsme zuby nehty
bránili, aby zůstala rozmanitost výučních a technických
oborů,protože tito lidé budounejvíce potřeba.

NabízíKSČMmožnářešení těchtoproblémů?

KSČM vždy nabízela řešení nejpalčivějších problémů.
Rozhodně máme nejkomplexnější program pro občany,
v němž skutečně najdou téměř vše. Dokonce máme tyto
body dopracované do jednotlivých okresů, takže každý
v kraji, kdo má zájem, ví, co chce KSČM konkrétně
v jeho regionu dělat. Faktem ale bohužel je, že lidé čtením
volebních materiálů tráví čím dál méně času a rozhodují
se spíše podle zkratek a na základě emocí z celospo-
lečenské situace.

Vraťmesenazávěr ještě jednoukotázce sucha.Říkal jste,
že má KSČMpřímoheslo týkající sevody. Můžete námho
prozradit?

Nenecháme jižní Moravu na suchu! Ovšem pozor – v
tomto hesle není skryt jen problém týkající se vody a
sucha.Ale heslo má několik rovin. Nemůžemenechat totiž
na suchu zejména občany našeho kraje. KSČM v
Jihomoravském kraji chce postupovat tak, aby dopady
ekonomické – nebo spíše sociální – krize nenesli na svých
bedrech občané, jako tomu bylo během poslední
celosvětové krize.

ProgramKSČMje pro jižníMoravutennejlepší!

Jan Navrátil u letecké mapyHodonína

Eliška Volná přigratulaci ženámk MDŽ



ZZvvoollttee pprrooMMoorraavvuu lleeppššíí bbuuddoouuccnnoosstt!!
Podpořte 2.a 3. října kandidátya kandidátkyKSČM!

StanislavNavrkal
předseda Kontrolního výboru

Zastupitelstva Jihomoravskéhokraje,
71let, KSČM

Bc. FilipZachariaš
sociolog,poradce,

27let, KSČM

MartinŘíha
stavenbí technik,

51let, KSČM

Ing. Bohulmi Smutný,BA
projektový manažer,

41let, KSČM

Ing. Zdeněk Tesařík
starosta obce Tvrdonice,

54let, KSČM

JUDr. Jan Navrátil
právník, 64let, KSČM

Ing. EliškaVolná
místostarostka městaHrušovany
nad Jevišovkou ,56let, nestraník

Ing. Václav Fišer
technickohospodářskýpracovník,

58let, KSČM

Bc. Emil Pernica, DiS.
dopravní specialista, předseda
OV KSČM Blansko, 30let, KSČM

Bc.Mgr.VojtěchJedlička
právník, 41let, nestraník

Miloslava Zachová, zdravotní sestra,52let, nestraník
Ivan Ostružka,mistr odborného výcviku, 52let, KSČM
Mgr.Lenka Ingrová, DiS.,asistentka poslance, předsedkyně OV KSČM Hodonín, 42let, KSČM
Ing.arch.,Zdeněk Koudelka, architekt, 64let, KSČM
Petr Koš,strážník městsképolicie, 52let, KSČM
Ing.Jiří Skokan,starosta obce Letonice, 65let, nestraník
Mgr. Ivo Pojezný, poslanec Parlamentu České republiky,59let, KSČM
Radoslav Skála, stavební technik, 62let, KSČM
Radek Boháček, lesní dělník, 36let, KSČM
Ing.František Šlapanský, manažer, 66let, KSČM
Kateřina Stiglerová, obchodní zástupkyně,41let, KSČM
JUDr. Helena Sýkorová,právnička, 65let, KSČM
Mária Koudelová, člena Rady OS KOVO,70let, KSČM
Dagmar Švendová, BA,LL.M.,projektová manažerka pro střední a východní Evropu, 43let, KSČM
Barbora Fejfárková, skladnice, 45let, KSČM
Vlasta Svobodová, sanitářka, 48let, KSČM
Ing.Josef Bártek, učitel, 64let, KSČM
Lubomír Pospíšil, starosta obce Račice-Pístovice, 63let, KSČM
Jaromír Blatný, geodet,referemt OVÚP, 39let, nestraník
Ing.Jaroslava Konůpková,ekonomka,65let, KSČM
Ludmila Živná, vedoucí úseku,68let, KSČM
Mgr.Pavel Macek, finanční poradce,52let, KSČM
Ján Brnka, operátor CNC,54let, KSČM
Jiří Dostál, pracovník bezpečnostní služby,34let, KSČM
Mgr.Stanislav Ševčík, státní zaměstnanec,54let, nestraník
Pavel Valach, řidič MHD,43let, KSČM
Radoslav Hruda, radní městyseSvitávka, 64let, KSČM
Adriana Lehutová, vedoucí prodejny, 45let, KSČM
Táňa Kotrnetzová, výpravčí, 35let, KSČM
Ing.Lenka Cucová,vedoucí oddělení daní a cel VŠ,62let, KSČM
MUDr. Božena Hofrová, praktická lékařka, 68let, KSČM
Mgr.Lenka Obořilová, učitelka, 46let, nestraník
Ing.Pavel Březa, zeměměřický inženýr,78let, KSČM
Jaroslav Bárta, místostarostaobce Velké Opatovice, 54let, nestraník
Jaroslava Fryštáková, vlakový doprovod,54let, KSČM
Radomír Hubatka, strojní montér,65let, nestraník
Martin Gajda, kuchař, 34let, KSČM
Radek Chmelař, válcíř kovů,46let, KSČM
Květoslava Vančurová,administrativní pracovnice, 61let, KSČM
Emil Vítek, technik bytové správy,62let, KSČM
Natálie Novotná, živnostnice,36let, nestraník
Martin Florus, živnostník -elektrotechnik, 69let, KSČM
Pavel Balík, řidič -strojník, 42let, KSČM
Ladislav Haller, řidič,49let, nestraník
Marie Košuličová, finanční poradce,61let, KSČM
Ing.Jaroslava Hrozková, zemědělská inženýrka,64let, KSČM
RNDr. Daniel Borecký, CSc.,sociální geograf,67let, KSČM
Eva Handzelová, senior sourcingbuyer,37let, nestraník
JUDr. Stanislav Šprtel, předseda OV KSČMBřeclav, 65let, KSČM
Petr Jaglarz, ošetřovatel zvířat, 47let, KSČM
Ing. Josef Pomajbík, ekonom, 68let, KSČM
RSDr. Ing.Jan Procházka, zemědělský inženýr, 74let, KSČM
Jan Herman, technik,66let, KSČM
Jan Vyhňák, vedoucí údržby,36let, KSČM
Radoslav Kotík, jednatel společnosti,61let, KSČM
MUDr. Blanka Chaloupková,praktická lékařka, 73let, KSČM
Ludmila Pilátová, důchodkyně,64let, KSČM
Jiří Fazor, invalidní důchodce,50let, KSČM
Jan Přikryl, činovník SDH,76let, KSČM
Ing.Pavel Kučera, středoškolskýučitel, 62let, KSČM

KKŘŘÍÍŽŽOOVVKKAAOOHHOODDNNOOTTNNÉÉ CCEENNYY

Zašlete výsledek tajenky na adresu Městský výbor KSČM, Křenová 67, 602 00 BRNO,
nebo na e-mailkrizovka.kscm@email.cz nejpozději do 27. září 2020.Nezapomeňte při-
pojit svouadresu,telefon ae-mail.Losováníproběhne29.září.
Budete zařazeni do slosování o: 1. SMART LCD televize; 2. Tablet; 3. Pečící
trouba; 4. Balíček regionálních produktů; 5. -6. Rychlovarná konvice; 7. Med;
8. -10.Kniha.


